
Návrh usneseníKomise životního prostředí doporučuje zadat zpracování bilanční analýzy, jejímž cílem je definování problémových oblastí v systému nakládání s komunálními odpady s větším důrazem na zpracování bioodpadu. Analýzu zpracovat s ohledem na technicko-organizační řešení a ekonomickou náročnost celého systému města a následné navržení opatření vedoucíchk zefektivnění jednotlivých prvků celého systému s důrazem na dodržování hierarchie nakládání s odpady – maximalizace využívání odpadů a důsledné omezování jejich odstraňování a ekonomické udržitelnosti celého systému města. Důvodová zprávaVzhledem  k tomu,  že  výdajová  položka  v oblasti  nakládání  s komunálními  odpady  sekaždoročně ve Statutárním městě Jablonec nad Nisou navyšuje, bylo by vhodné provést odnezávislého  posuzovatele  důkladnou  analýzu  systému  nakládání  s komunálními  odpadys výhledem  na  následujících  10-15  let,  porovnat  tento  systém  s jinými  městy  obdobnévelikosti  a  nechat  navrhnout  opatření,  která  by  vedla  k zefektivnění  systému,  a  k jehoekonomické udržitelnosti.

…………………………….……………Ing. et Ing. Marek Drápal, Ph.D.předseda komise 
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